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ПОЛИТЕХНИЧКА ШКОЛА 

ПОЖАРЕВАЦ 

 

ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ДИРЕКТОРА  

У ПЕРИОДУ ОД 16.02.2014. ДО 29.08.2014. ГОДИНЕ 

 

ПРИПРЕМЉЕНОСТ ШКОЛЕ и ОБРАЗОВНО - ВАСПИТНИ РАД 

Школа је у друго полугодиште школске 2013/2014. године ушла потпуно 

припремљена када су у питању наставни и ненаставни кадар, као и уређеност 

простора за извођење наставе. Настава је почела на време и до краја школске године 

успешно је реализован наставни план и програм у свим образовним профилима. 

У току школске године сам подстицао запослене да се ангажују на одабиру и 

припреми ученика за такмичења из свих области што је произвело запажене 

резултате на такмичењима на свим нивоима. Посебно сам задовољан што су на моју 

иницијативу, уз подршку стручног већа електро струке, после вишегодишње паузе, 

ученици из подручја рада електротехника узели учешће на Републичком такмичењу 

из аутоелектрике, и тамо освојили одлично треће место. Осим тога, ученици из 

подручја рада саобраћај су под вођством својих професора, наставили низ добрих 

резултата и такође освојили треће место на републичком такмичењу. Наши ученици 

су запажене резултате постигли и на општинском и окружном такмичењу из 

историје, затим на такмичењима рецитатора, као и на различитим спортским 

такмичењима. Да бих још више мотивисао ученике и запослене да се посвете овим 

активностима, пред Школски одбор сам изнео предлог да се за Дан школе награде 

ученици и запослени који су постигли запажене резултате на такмичењима, а 

верујем да ће Школски одбор већ на првој наредној седници усвојити мој предлог и 

донети одлуку о награђивању. Осим тога у Предлогу финансијског плана за 2015. 

годину планирао сам већа финансијска средства за такмичења ученика. 

Такође, дао сам пуну подршку тиму који је припремио наступ ученика 

Политехничке школе на Фестивалу младих града Пожаревца. Такви наступи 

представљају школу у најлепшем могућем светлу и повећавају њену популарност, 

што значајно утиче на избор ученика основних школа и њихових родитеља када дође 

време за упис у средњу школу. У том циљу ћу и даље максимално подржавати ову 

врсту ваннаставних активности, а финансијским планом предвидети значајнија 

средства за њихову реализацију него што је то било претходних година. 

Кроз честе контакте са начелницом Школске управе Пожаревац, госпођом 

Весном Здравковић и чланицом Градског већа задуженом за просвету, госпођом 

Весном Пејић, као и кроз неколико састанака са помоћником министра Просвете, 
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науке и технолошког развоја, господином Зораном Костићем, утицао сам да План 

уписа за школску 2014/2015. годину који су предложили Наставничко веће и 

Школски одбор Политехничке школе буде усвојен и од стране Министарства 

просвете, науке и технолошког развоја. Потом сам, уз подршку свих стручних већа у 

школи, организовао промотивну кампању у оквиру које смо презентовали нашу 

школу, како свим основним школама на територији Пожаревца, тако и у ближој и 

даљој околини, што је резултирало одличном реализацијом плана уписа, тако да смо 

једна од ретких школа у округу која нема проблем са технолошким вишковима. 

Сви чланови стручног већа електро групе предмета, су учествовали у изради 

елабората за увођење новог четворостепеног образовног профила у подручје рада 

електротехника, а кроз поменуте контакте са представницима Школске управе 

Пожаревац и Министарства просвете, науке и технолошког развоја, утицао сам да 

наша школа у врло кратком року добије верификацију за образовни профил 

електротехничар за електромоторни погон. Један од приоритета у наредном периоду 

ће ми бити да овај образовни профил уврстимо у план уписа и уведемо у редовну 

наставу. 

У циљу побољшања услова рада за ученике и запослене, што сам навео као 

примарни циљ у прве две године мандата, у току летњег распуста је у потпуности 

реновирано 5 од 9 учионица, а у свим учионицама су старе дотрајале табле замењене 

новим, савременим белим таблама. У свим учионицама на спрату су у потпуности 

замењена расветна тела, тако да је значајно побољшана осветљеност учионица. 

Преостале учионице би по плану требало да буду реновиране у току школске 

2014/2015. године, тако да школа у школску 2015/2016. годину уђе са потпуно 

реновираним наставним простором. 

Када су запослени у питању, у потпуности сам подржао сваку иницијативу за 

стручним усавршавањем, тако да је у току школске 2013/2014. године 19 запослених 

упућено на стручне семинаре по њиховом избору и да ни један запослени није 

одбијен по овом питању. Осим тога до краја календарске године је у плану и 

организовање једног семинара у просторијама наше школе, тако да су за све 

запослене створени једнаки услови када је у питању стручно усавршавање. 

У току другог полугодишта школске 2014/2015. године извршена је надзорна 

провера испуњености услова за продужетак сертификата управљања квалитетом по 

стандарду ISO9001. Тим који су сачињавали менаџет за квалитет, Стеван Савић,  

секретар Зоран Јоњић, Тања Бабејић и ја је са успехом одговорио на све захтеве 

наложене од надзорног органа, тако да је Политехничкој школи продужена лиценца. 

У наведеном периоду, са председником Школског одбора, учествовао сам у 

припреми седница и активно учествовао у раду поменутог тела. Све одлуке које је 

Школски одбор донео у том периоду су у интересу Политехничке школе и свих 
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запослених у њој. Припремао сам и водио седнице Наставничког већа, Педагошког 

колегијума и Одељенских већа, при чему посебно желим да истакнем висок степен 

сарадње са стручним сарадником, психологом Тањом Бабејић.  

 

ФИНАНСИЈСКО ПОСЛОВАЊЕ 

У извештају о раду директора који се односи на прву половину школске 

2013/2014. године, навео сам следеће приоритете до краја школске 2013/2014. 

године: 

 сервисирање камиона за потребе обуке ученика Политехничке школе; 

 куповина белих табли за све учионице и кабинете; 

 куповина и уградња бројача удара грома у постојећи громобран на школи 

(наложено од стране противпожарне инспекције); 

 куповина и замена расветних тела у учионицама и кабинетима где је то 

потребно (наложено од стране противпожарне инспекције). 

Одличном сарадњом са локалном самоуправом, успео сам да већи део потребних 

финансијских средстава обезбедим кроз ребаланс буџета, док је недостајући део 

обезбеђен кроз донације предузећа-пријатеља школе и кроз сопствена средства 

остварена кроз наше допунске делатности, тако да су сви наведени циљеви у 

потпуности испуњени. 

Иницирао сам и активно учествовао у изради елабората за наставак рада Ауто 

школе као допунске делатности Политехничке школе, која је у овом тренутку главни 

извор сопствених прихода, без којих се велики број активности не би могао 

реализовати. Активно учествујем у свакодневном раду Ауто школе, при чему морам 

да нагласим висок степен сарадње са руководиоцем Гораном Тасићем и другим 

запосленима који су укључени у реализацију ове допунске делатности. 

На моју иницијативу, а уз помоћ професора Тијане Глигоријевић и Владимира 

Милосављевића, Политехничка школа је постала лиценцирани ЕЦДЛ тест центар, 

што нам омогућава да вршимо обуку из области рачунарских курсева за трећа лица 

по ЕЦДЛ стандардима, а такође и да нашим ученицима који испуне услове у току 

редовне наставе из информатике и рачунарства издајемо међународно признате 

ЕЦДЛ сертификате. 

Уз подршку стручног већа електро-групе предмета, иницирао сам израду 

елабората за увођење специјализације за ванредне ученике у подручју рада 

електротехника, што ће уз већ постојеће специјализације у подручју рада саобраћај, 

као и преквалификације и доквалификације у оба подручја рада, укључити 

практично све запослене у реализацију допунских делатности школе.  
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Уз одличну сарадњу са секретаром школе, Зораном Јоњићем и шефом 

рачуноводства, Јеленом Вујин Милисављевић, активно сам учествовао у изради 

Предлога финансијског плана за 2015. годину, са пројекцијама за 2016. и 2017. 

годину. У оквиру тог Финансијског плана предвиђено је да се у 2015. години додатна 

средства издвоје за следеће потребе по приоритетима: 

 набавка новог камиона за обуку ученика у подручју рада саобраћај; 

 замена прозора у фискултурној сали; 

 набавка два уређаја за аутодијагностику за потребе наставе у подручјима 

рада електротехника и саобраћај; 

 замена пода у фискултурној сали; 

 увећање финансијских средстава на позицији "стручно усавршавање и 

образовање запослених"; 

 увећање финансијских средстава на позицији "награде за запослене"; 

 увећање финансијских средстава на позицији "материјал за образовање, 

културу и спорт"; 

 увећање финансијских средстава на позицији "трошкови путовања 

ученика"; 

 

ЗАКЉУЧАК 

У наведеном периоду уложио сам максимални труд како би се побољшали 

услови рада за ученике и запослене у школи, при чему сам активно учествовао у 

процесима обезбеђивања материјалних средстава за њихову реализацију. 

Појављивањем у локалним штампаним и електронским медијима промовисао сам 

Политехничку школу што је уз поменуте пропагандне активности у којима је 

учествовао већи део колектива, допринело повећању популарности наше школе. 

У току школске 2014/2015. године стварао сам тим сарадника који су спремни 

да доприносe даљем развоју Политехничке школе. Имена наведена у овом извештају 

представљају само један део тог тима, а циљ ми је да у наредном периоду број 

сарадника буде још већи јер ће у том случају и резултати бити бољи. 

 Сматрам да сам уз помоћ својих сарадника у највећој мери испунио планове 

за школску 2013/2014. годину. Очекујем даљу подршку колектива, Савета родитеља 

и Школског одбора у реализацији циљева који ће обезбедити развој Политехничке 

школе и њено још боље позиционирање у образовном систему Србије. 

        Д И Р Е К Т О Р  

       _________________________ 

            Дарко Радовановић, дипл.маш.инж. 


